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Protokół z IX 
Sesji Rady Gminy Zagrodno 

26 listopada 2024 r. 
 
Miejsce posiedzenia sesji: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 
Godzina rozpoczęcia: 8:30 
Godzina zakończenia: 10:47 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki otworzył obrady i przywitał zebranych. 
Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 
 
Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 
1 Sebastian Faryniarz TAK  26.11.2024 08:32 Obecny 
2 Kamila Halikowska TAK  26.11.2024 08:32 Obecny 
3 Bogusław Kamiński TAK  26.11.2024 08:32 Obecny 
4 Marcin Karasiński TAK  26.11.2024 08:32 Obecny 
5 Jan Kotylak TAK  26.11.2024 08:32 Obecny 
6 Dawid Kowcz TAK  26.11.2024 08:32 Obecny 
7 Bartosz Kunecki TAK  26.11.2024 08:32 Obecny 
8 Sylwester Kuźmiak TAK  26.11.2024 08:32 Obecny 
9 Grzegorz Laszkiewicz TAK  26.11.2024 08:32 Obecny 

10 Stanisław Olechowski TAK  26.11.2024 08:32 Obecny 
11 Halina Pawlus TAK  26.11.2024 08:32 Obecny 
12 Beata Raczyńska TAK  26.11.2024 08:32 Obecny 
13 Anna Senko TAK  26.11.2024 08:32 Obecny 
14 Piotr Siwak TAK  26.11.2024 08:32 Obecny 
15 Bolesław Sobański TAK  26.11.2024 08:32 Obecny 

 
Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy Zagrodno Piotr Janczyszyn, Skarbnik Gminy Gabriela 
Światkowska, Sekretarz Gminy Beata Łuckiewicz – Kropska, Radca Prawny Marian Tarnowski, 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Gminy Justyna Liszyk-Świder, Naczelnik Wydziału Zamówień 
Publicznych Krzysztof Grzeszyk, Sołtys Sołectwa Brochocin Marzanna Urbanowska, Sołtys Sołectwa 
Grodziec Monika Jamrozik, Sołtys Sołectwa Olszanica Anna Lisowska, Sołtys Sołectwa Radziechów 
Alicja Panas, Sołtys Sołectwa Jadwisin Maria Taszakowska, osoby wpisane na listę, które chciały by 
zabrać głos podczas sesji: pani Anna Bałka-Kluwak Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego oraz 
pani Danuta Czyszczoń księgowa Zespołu Szkolno-Przedszkolnego. 

 
Planowany porządek posiedzenia 

 
Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 
 

1. Otwarcie obrad IX sesji Rady Gminy Zagrodno. 

2. Sprawozdanie Wójta Gminy Zagrodno z działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, zapytania  
i wnioski radnych. 

4. Podjęcie uchwał: 
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 w sprawie Rocznego Programu Współpracy Gminy Zagrodno z organizacjami pozarządowymi 
i podmiotami, wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok, 

 w sprawie zmiany  treści art. 6 ust. 2 uchwały  Nr IV.23.2024 z dnia 21 czerwca 2024r.  
w sprawie szczegółowych warunków przyznawania oraz ustalania i trybu pobierania 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 
szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich 
pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru i zakresu usług 
sąsiedzkich, sposobu ich rozliczenia i rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych 
usług, 

 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla złoża piasku „Brochocin” w obrębie Brochocin, 

 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Zagrodno położonej w Uniejowicach, 

 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Zagrodno położonej w Grodźcu. 

 w sprawie poboru podatków od osób fizycznych w drodze inkasa 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno, 

 w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok. 

5. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy Zagrodno. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie IX sesji Rady Gminy Zagrodno. 
 

Przebieg spotkania 
 

1. Otwarcie obrad IX sesji Rady Gminy Zagrodno. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki otworzył obrady IX sesji Rady Gminy Zagrodno. 
Przywitał wszystkich zebranych. Zweryfikowano kworum - na sesji obecnych jest 15 radnych na stan 
15, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne 
uchwały. Następnie poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami na sesję otrzymali porządek 
obrad i zapytał, czy są wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Wójt Piotr Janczyszyn złożył wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXXIV.457.2023 Rady Gminy Zagrodno z dnia  
30 listopada 2023 r. w sprawie udzielenia Pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego oraz 
wniosek w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia  
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla złoża piasku „Brochocin” 
w obrębie Brochocin. Poinformował, że na komisji budżetu i rolnictwa rozmawialiśmy na ten temat. 
Dzisiaj mieliśmy ją podjąć, ale w związku z tym, że w niedzielę odbyło się zebranie w miejscowości 
Wojciechów z mieszkańcami, pojawiły się różne obawy co do tego przedsięwzięcia, do tej inwestycji 
ze strony mieszkańców. Poproszono mnie, jak również pana przewodniczącego, który uczestniczył w 
tym zebraniu, że jeżeli jest to możliwe, to żebyśmy tej uchwały nie podejmowali jeszcze teraz na 
dzisiejszej sesji, tylko przesunęli to w czasie, z nadzieją, że grunty, które mają być przeznaczone pod 
żwirownię, będą jednak przekazane dla rolników i w przyszłości będą to grunty uprawne. W związku  
z tym postanowił się do tej prośby i do woli mieszkańców Wojciechowa się przychylić i złożył wniosek 
o wycofanie tej uchwały z porządku obrad.  
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Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki wnioski wójta poddał pod osobne głosowania. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
zmiany uchwały nr LXXIV.457.2023 Rady Gminy Zagrodno z dnia  30 listopada 2023 r. w sprawie 
udzielenia Pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.11.2024 08:34 
Tryb głosowania: Bezwzględna większość ustawowego 

składu 
Miejsce: Gminna Biblioteka Publiczna w 

Zagrodnie 
 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 
Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 
 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Jan Kotylak Za 26.11.2024 08:34 
2 Bartosz Kunecki Za 26.11.2024 08:34 
3 Stanisław Olechowski Za 26.11.2024 08:34 
4 Halina Pawlus Za 26.11.2024 08:34 
5 Anna Senko Za 26.11.2024 08:34 
6 Piotr Siwak Za 26.11.2024 08:34 
7 Sylwester Kuźmiak Za 26.11.2024 08:34 
8 Sebastian Faryniarz Za 26.11.2024 08:34 
9 Marcin Karasiński Za 26.11.2024 08:34 

10 Kamila Halikowska Za 26.11.2024 08:34 
11 Bolesław Sobański Za 26.11.2024 08:35 
12 Grzegorz Laszkiewicz Za 26.11.2024 08:34 
13 Bogusław Kamiński Za 26.11.2024 08:34 
14 Beata Raczyńska Za 26.11.2024 08:34 
15 Dawid Kowcz Za 26.11.2024 08:34 

 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący stwierdzał, że wniosek przeszedł jednogłośnie,  
15 głosami „za”. 
 
Głosowanie w sprawie: w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla złoża 
piasku „Brochocin” w obrębie Brochocin 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.11.2024 08:35 
Tryb głosowania: Bezwzględna większość ustawowego 

składu 
Miejsce: Gminna Biblioteka Publiczna w 

Zagrodnie 
 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 
Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 1 
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Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Jan Kotylak Za 26.11.2024 08:35 
2 Bartosz Kunecki Za 26.11.2024 08:35 
3 Stanisław Olechowski Za 26.11.2024 08:35 
4 Halina Pawlus Za 26.11.2024 08:35 
5 Anna Senko Za 26.11.2024 08:35 
6 Piotr Siwak Za 26.11.2024 08:35 
7 Sylwester Kuźmiak Za 26.11.2024 08:35 
8 Sebastian Faryniarz Wstrzymał się 26.11.2024 08:35 
9 Marcin Karasiński Za 26.11.2024 08:35 

10 Kamila Halikowska Za 26.11.2024 08:35 
11 Bolesław Sobański Za 26.11.2024 08:35 
12 Grzegorz Laszkiewicz Za 26.11.2024 08:35 
13 Bogusław Kamiński Za 26.11.2024 08:35 
14 Beata Raczyńska Za 26.11.2024 08:35 
15 Dawid Kowcz Za 26.11.2024 08:35 

 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący stwierdzał, że wniosek przeszedł większością 
głosów: 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się” 
 
Przewodniczący zapytał czy są jeszcze jakieś wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. Wobec braku 
wniosków odczytał porządek po zmianach: 
 

1. Otwarcie obrad IX sesji Rady Gminy Zagrodno. 

2. Sprawozdanie Wójta Gminy Zagrodno z działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, zapytania  
i wnioski radnych. 

4. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie Rocznego Programu Współpracy Gminy Zagrodno z organizacjami pozarządowymi 
i podmiotami, wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok, 

 w sprawie zmiany  treści art. 6 ust. 2 uchwały  Nr IV.23.2024 z dnia 21 czerwca 2024r.  
w sprawie szczegółowych warunków przyznawania oraz ustalania i trybu pobierania 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 
szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich 
pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru i zakresu usług 
sąsiedzkich, sposobu ich rozliczenia i rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych 
usług, 

 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Zagrodno położonej w Uniejowicach, 

 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Zagrodno położonej w Grodźcu, 

 w sprawie zmiany uchwały nr LXXIV.457.2023 Rady Gminy Zagrodno z dnia  
30 listopada 2023 r. w sprawie udzielenia Pomocy rzeczowej dla Województwa 
Dolnośląskiego, 

 w sprawie poboru podatków od osób fizycznych w drodze inkasa, 
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 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno, 

 w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok. 

5. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy Zagrodno. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie IX sesji Rady Gminy Zagrodno. 

 

2. Sprawozdanie Wójta Gminy Zagrodno z działalności  
w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poprosił Wójta o złożenie sprawozdania. 
 
Wójt Piotr Janczyszyn złożył sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki podziękował za złożone sprawozdanie i otworzył 

dyskusję. 

Radny Jan Kotylak zwrócił uwagę co do treści sformułowania, w szczególności do udziału  

w konsultacjach zapraszamy przedsiębiorców zainteresowanych, żeby ten zapis zmienić, że do 

udziału w konsultacjach zapraszamy mieszkańców, przedsiębiorców zainteresowanych i tak dalej. 

Żeby ludzie myśleli, że to jest też dla mieszkańców. 

Wójt Piotr Janczyszyn opowiedział, że zostanie to uszczegółowione. 

Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki zapytał czy jeszcze ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku przewodniczący pozwolił sobie zabrać głos i zapytał czy urząd gminy w związku  

z inwestycjami stara się o różnego rodzaju dofinansowania zewnętrzne i dofinansowania i w jakiej 

wysokości?  

Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że tak. Jeżeli pojawiają się tylko takie możliwości, to gmina 

składa wnioski o pozyskiwanie takich środków i poprosił panią skarbnik o szczegóły. 

Skarbnik Gabriela Świadkowska poinformowała, że jednym z dofinansowań dość istotnym było 

pozyskanie dodatkowych środków z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w wysokości 582.301,57 zł. Jest to dofinansowanie, które umożliwi zmniejszenie zadłużenia 

w stosunku do NFOŚ, które wynosiło na początek roku 2024 ponad 800.000,00 zł. Otrzymując te 

dodatkowe środki spłacamy to zadłużenie i na koniec roku 2024 zostajemy z zadłużeniem w stosunku 

do NFOŚ kwotą około 188.000,00 czyli spłacamy tą pożyczkę tylko jeszcze przez 2 lata i zapominamy 

o tej pożyczce. Następną rzeczą, którą udało się pozyskać, były to dodatkowe środki w wysokości 

ponad 1.200.000,00 zł na budowę żłobka. Tym dofinansowaniem zmniejszyliśmy sobie nasz wkład 

własny do tego przedsięwzięcia. Dużym dofinansowaniem, które otrzymaliśmy jest dofinansowanie 

do Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego. Jest to dofinansowanie z Funduszu Solidarnościowego  

w wysokości ponad 4 milionów złotych. W trakcie roku są również zakładane lokaty, po to, żeby 

pozyskać dodatkowe środki w formie odsetek od tych lokat, które są złożone. Obecna lokata jest do 

dnia 16 grudnia założona w wysokości 5,5 miliona.  

Wójt Piotr Janczyszyn dopowiedział, że te środki, które pozyskaliśmy na budowę żłobka ta kwota 

1.200.000,00 zł to jest kwota którą mniej wydamy z własnych środków. Natomiast jeżeli chodzi  
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o budowę Centrum Mieszkalno-Opiekuńczego w Radziechowie, to jest kwota 4.100.000,00 zł  

i prowadzone są rozmowy w kwestii pozyskania innych środków, ale to na razie nie jest nic pewnego.  

Radny Sebastian Faryniarz pogratulował pozyskanych środków, jest to bardzo duża suma. Zapytał czy 

w związku z lokalizacją odnawialnych źródeł energii elektrowni wiatrowych zostanie zorganizowane 

dodatkowe spotkanie konsultacyjne.  

Wójt Piotr Janczyszyn dopowiedział, że nie planuje dodatkowego spotkania konsultacyjnego. Odbyły 

się 2 spotkania, w Zagrodnie i w Olszanicy, były również tak spotkanie online. Poinformował również 

że informacje i rozmowy na temat tego, co planujemy zrobić i jakie inwestycje, odbywały się również 

w miesiącu październiku we wszystkich sołectwach podczas zebrań sprawozdawczo-wyborczych.  

Radny Sebastian Faryniarz podziękował za wyjaśnienie i zapytał czy wójt jako urząd gminy, dostał 

informację od ościennych gmin o lokalizacji elektrowni wiatrowych. 

Wójt Piotr Janczyszyn dopowiedział, że na chwilę obecną takie informacje nie dotarły. Wrócił do 

tematu spotkań konsultacji społecznych konsultacyjnych, o których pan Radny Faryniarz poruszył. Do 

dnia 6 grudnia został wydłużony okres składania wniosków i to też będzie jakimś wyznacznikiem, 

wskaże skalę potrzeby zorganizowania czy niezorganizowania takiego spotkania, więc na chwilę 

obecną nie planujemy, ale do 6 grudnia mamy wydłużony termin składania wniosków przez 

mieszkańców. Poinformował, że jeżeli będzie tych wniosków mnóstwo to wtedy pochyli się nad tym 

problemem.  

Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki przyjął informację i przeszedł do  kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

3. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi 

na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poprosił radnych o składanie interpelacji i zapytań. 
 

Radny Jan Kotylak zapytał, czy mamy realną możliwość pozyskania jakichś środków, które nam 

złagodzą wydatki związane z powodzią?  

Wójt Piotr Janczyszyn dopowiedział, że w związku z powodzią, która nas dotknęła i poczyniła pewne 

straty, złożyliśmy wniosek do wojewody na kwotę 2 mln trzysta……. Oszacowaliśmy te straty, które 

wystąpiły po powodzi. Mamy nadzieję, że zostanie nasz wniosek ujęty i takie środki zostaną nam 

przekazane do dyspozycji w ramach naprawy. Natomiast na wody polskie bym nie liczył. 

Wystąpiliśmy, albo wystąpimy z wnioskiem do wód polskich o również uporządkowanie rzeki Skory 

po powodzi. Wójt poruszył również problem z bobrami, które niszczą drzewa. 

Radny Marcin Karasiński zwrócił się o wystąpienie do DSDiK o wyznaczenie przejścia dla pieszych na 

wysokości przystanku przy dawnym państwowym gospodarstwie rolnym na drodze wojewódzkiej nr 

363 w Olszanicy. Poinformował, również że będzie zbiegał o wybudowanie w tym miejscu zatoczki 
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autobusowej oraz dobudowanie ostatniego etapu chodnika od istniejącego przynajmniej do tego 

przystanku.  

Radny Grzegorz Laszkiewicz zwrócił się z prośbą o wystąpienie urzędu gminy do Zarządu Dróg 

Dyrekcji Dróg i Autostrad o przedstawienie aktualnego stanu projektu rozbudowy autostrady A4 na 

odcinku przebiegającym przez gminę Zagrodno. Poinformował, że mieszkańcy wsi Wojciechów są 

zaniepokojeni informacjami o braku połączenia drogowego z częścią wsi położonej po północnej 

stronie autostrady, to są domy od numeru 67 do 72. Proszą również o bieżącą informację  

o planowanych konsultacjach w sprawie rozbudowy autostrady.  

Radny Stanisław Olechowski zwrócił się z wnioskiem o opracowanie projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zabytkami gminy Zagrodno na kolejne lata. Przyjęcie przez Radę 

Gminy Zagrodno nowej uchwały powinno spowodować aktualizację przepisów prawnych w tym 

zakresie oraz wydanie nowego zarządzenia wójta, które nie powinno godzić w interesy mieszkańców.  

Radna Kamila Halikowska zapytała o skrzyżowanie drogi wojewódzkiej numer 328 w Brochocinie. 

Poinformowała, że jest wielokrotnie pytana o to, na jakim etapie są prace mające na celu 

zlikwidowanie problemu tej dziury, która jest otoczona z każdej strony barierami, które utrudniają tak 

naprawdę przejazd przez wieś Brochocin i dodatkowo poprosiła o zabezpieczenie tego przejścia dla 

pieszych przez jego oznaczenie aktywnym, podświetlanym znakiem D6 oraz odmalowanie pasów  

z użyciem elementów odblaskowych.  

Radny Bogusław Kamiński złożył interpelację w sprawie przedłużenia czasu, terminu trwania 

konsultacji społecznych dotyczącej inwestycji w zakresie elektrowni wiatrowych do dnia 13 grudnia  

i żeby zorganizowano w tej sprawie dodatkowe spotkanie z mieszkańcami.  

 

4. Podjęcie uchwał: 

 

1/ w sprawie Rocznego Programu Współpracy Gminy Zagrodno  
z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego  
i o wolontariacie na 2025 rok, 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami 
otrzymali projekt uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Gminy Zagrodno  
z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  
24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok, oraz że projekt 
tej uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki 
Społecznej, Sportu, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego w dniu 22 listopada 2024 roku. Następnie 
otworzył dyskusję, w której radni nie zabrali głosu, w związku z czym stwierdził obecność 15 radnych  
i projekt uchwały poddał pod głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie Rocznego Programu Współpracy Gminy Zagrodno  
z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  
24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok 
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Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.11.2024 09:17 
Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminna Biblioteka Publiczna w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 
Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 
 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Jan Kotylak Za 26.11.2024 09:17 
2 Bartosz Kunecki Za 26.11.2024 09:17 
3 Stanisław Olechowski Za 26.11.2024 09:17 
4 Halina Pawlus Za 26.11.2024 09:17 
5 Anna Senko Za 26.11.2024 09:17 
6 Piotr Siwak Za 26.11.2024 09:17 
7 Sylwester Kuźmiak Za 26.11.2024 09:17 
8 Sebastian Faryniarz Za 26.11.2024 09:17 
9 Marcin Karasiński Za 26.11.2024 09:17 

10 Kamila Halikowska Za 26.11.2024 09:17 
11 Bolesław Sobański Za 26.11.2024 09:17 
12 Grzegorz Laszkiewicz Za 26.11.2024 09:17 
13 Bogusław Kamiński Za 26.11.2024 09:17 
14 Beata Raczyńska Za 26.11.2024 09:17 
15 Dawid Kowcz Za 26.11.2024 09:17 

 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki stwierdził, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie: 15 głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr IX.54.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie Rocznego 
Programu Współpracy Gminy Zagrodno z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
na 2025 rok 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

2/ w sprawie zmiany treści art. 6 ust. 2 uchwały  Nr IV.23.2024 z dnia  
21 czerwca 2024r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania oraz 
ustalania i trybu pobierania odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 
usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 
osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub 
całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania oraz 
szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich, 
sposobu ich rozliczenia i rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych 
usług, 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami 
otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany treści art. 6 ust. 2 uchwały  Nr IV.23.2024 z dnia 21 
czerwca 2024r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania oraz ustalania i trybu pobierania 
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odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 
usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub 
całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków 
przyznawania, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich, sposobu ich rozliczenia i rozszerzenia katalogu 
osób uprawnionych do tych usług. Komisję Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej, Sportu, 
Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego w dniu 22 listopada 2024 roku. Następnie otworzył dyskusję, 
w której radni nie zabrali głosu, w związku z czym stwierdził obecność 15 radnych  i projekt uchwały 
poddał pod głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie zmiany treści art. 6 ust. 2 uchwały  Nr IV.23.2024 z dnia  
21 czerwca 2024r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania oraz ustalania i trybu 
pobierania odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe 
warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania oraz 
szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich, sposobu ich 
rozliczenia i rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych usług 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.11.2024 09:18 
Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminna Biblioteka Publiczna w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 
Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 
 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Jan Kotylak Za 26.11.2024 09:19 
2 Bartosz Kunecki Za 26.11.2024 09:19 
3 Stanisław Olechowski Za 26.11.2024 09:19 
4 Halina Pawlus Za 26.11.2024 09:19 
5 Anna Senko Za 26.11.2024 09:19 
6 Piotr Siwak Za 26.11.2024 09:19 
7 Sylwester Kuźmiak Za 26.11.2024 09:19 
8 Sebastian Faryniarz Za 26.11.2024 09:19 
9 Marcin Karasiński Za 26.11.2024 09:19 

10 Kamila Halikowska Za 26.11.2024 09:19 
11 Bolesław Sobański Za 26.11.2024 09:19 
12 Grzegorz Laszkiewicz Za 26.11.2024 09:19 
13 Bogusław Kamiński Za 26.11.2024 09:19 
14 Beata Raczyńska Za 26.11.2024 09:19 
15 Dawid Kowcz Za 26.11.2024 09:19 

 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie:  
15 głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr IX.55.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie zmiany treści art. 
6 ust. 2 uchwały  Nr IV.23.2024 z dnia 21 czerwca 2024r. w sprawie szczegółowych warunków 
przyznawania oraz ustalania i trybu pobierania odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 
usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
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psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również 
trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru i zakresu usług 
sąsiedzkich, sposobu ich rozliczenia i rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych usług 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

3/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Zagrodno położonej w Uniejowicach, 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami otrzymali projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Zagrodno położonej w Uniejowicach. Poinformował, że Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 
Gospodarki Odpadami, Gospodarowania mieniem gminnym pozytywnie zaopiniowała projekt tej 
uchwały na posiedzeniu w dniu 22 listopada 2024 roku i otworzył dyskusję w której radni nie zabrali 
głosu, w związku z czym stwierdził obecność 15 radnych  i projekt uchwały poddał pod głosowanie.  
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Zagrodno położonej w Uniejowicach 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.11.2024 09:20 
Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminna Biblioteka Publiczna w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 
Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 
 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Jan Kotylak Za 26.11.2024 09:20 
2 Bartosz Kunecki Za 26.11.2024 09:20 
3 Stanisław Olechowski Za 26.11.2024 09:20 
4 Halina Pawlus Za 26.11.2024 09:20 
5 Anna Senko Za 26.11.2024 09:20 
6 Piotr Siwak Za 26.11.2024 09:20 
7 Sylwester Kuźmiak Za 26.11.2024 09:20 
8 Sebastian Faryniarz Za 26.11.2024 09:20 
9 Marcin Karasiński Za 26.11.2024 09:20 

10 Kamila Halikowska Za 26.11.2024 09:20 
11 Bolesław Sobański Za 26.11.2024 09:20 
12 Grzegorz Laszkiewicz Za 26.11.2024 09:20 
13 Bogusław Kamiński Za 26.11.2024 09:20 
14 Beata Raczyńska Za 26.11.2024 09:20 
15 Dawid Kowcz Za 26.11.2024 09:20 

 
Przewodniczący rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie: 15 głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr IX.56.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody 
na zbycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Zagrodno położonej w Uniejowicach 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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4/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Zagrodno położonej w Grodźcu, 
Przewodniczący rady poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami otrzymali projekt uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Zagrodno położonej w Grodźcu. Poinformował, że Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 
Gospodarki Odpadami, Gospodarowania mieniem gminnym pozytywnie zaopiniowała projekt tej 
uchwały na posiedzeniu w dniu 22 listopada 2024 roku. Otworzył dyskusję w której radni nie zabrali 
głosu, w związku z czym stwierdził obecność 15 radnych  i projekt uchwały poddał pod głosowanie.  
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Zagrodno położonej w Grodźcu 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.11.2024 09:21 
Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminna Biblioteka Publiczna w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 
Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 
 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Jan Kotylak Za 26.11.2024 09:21 
2 Bartosz Kunecki Za 26.11.2024 09:21 
3 Stanisław Olechowski Za 26.11.2024 09:21 
4 Halina Pawlus Za 26.11.2024 09:21 
5 Anna Senko Za 26.11.2024 09:21 
6 Piotr Siwak Za 26.11.2024 09:21 
7 Sylwester Kuźmiak Za 26.11.2024 09:21 
8 Sebastian Faryniarz Za 26.11.2024 09:21 
9 Marcin Karasiński Za 26.11.2024 09:21 

10 Kamila Halikowska Za 26.11.2024 09:21 
11 Bolesław Sobański Za 26.11.2024 09:21 
12 Grzegorz Laszkiewicz Za 26.11.2024 09:21 
13 Bogusław Kamiński Za 26.11.2024 09:21 
14 Beata Raczyńska Za 26.11.2024 09:21 
15 Dawid Kowcz Za 26.11.2024 09:21 

 
Przewodniczący rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie: 15 głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr IX.57.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody 
na zbycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Zagrodno położonej w Uniejowicach 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

5/ w sprawie zmiany uchwały nr LXXIV.457.2023 Rady Gminy Zagrodno z dnia 
30 listopada 2023 r. w sprawie udzielenia Pomocy rzeczowej dla 
Województwa Dolnośląskiego 
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Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami na 
sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXXIV.457.2023 Rady Gminy Zagrodno 
z dnia 30 listopada 2023 r. w sprawie udzielenia Pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu, Finansów, Infrastruktury 
Gminy, Planowania na posiedzeniu w dniu 22 listopada 2024 r. Następnie otworzył dyskusję, w której 
radni nie zabrali głosu, w związku z czym stwierdził obecność 15 radnych i projekt uchwały poddał 
pod głosowanie.  
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie zmiany uchwały nr LXXIV.457.2023 Rady Gminy Zagrodno z dnia 
30 listopada 2023 r. w sprawie udzielenia Pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.11.2024 09:22 
Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminna Biblioteka Publiczna w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 
Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 
 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Jan Kotylak Za 26.11.2024 09:22 
2 Bartosz Kunecki Za 26.11.2024 09:22 
3 Stanisław Olechowski Za 26.11.2024 09:22 
4 Halina Pawlus Za 26.11.2024 09:22 
5 Anna Senko Za 26.11.2024 09:22 
6 Piotr Siwak Za 26.11.2024 09:22 
7 Sylwester Kuźmiak Za 26.11.2024 09:22 
8 Sebastian Faryniarz Za 26.11.2024 09:22 
9 Marcin Karasiński Za 26.11.2024 09:22 

10 Kamila Halikowska Za 26.11.2024 09:22 
11 Bolesław Sobański Za 26.11.2024 09:23 
12 Grzegorz Laszkiewicz Za 26.11.2024 09:22 
13 Bogusław Kamiński Za 26.11.2024 09:22 
14 Beata Raczyńska Za 26.11.2024 09:22 
15 Dawid Kowcz Za 26.11.2024 09:22 

 
Przewodniczący rady gminy stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie: 15 głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr IX.58.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie zmiany uchwały 
nr LXXIV.457.2023 Rady Gminy Zagrodno z dnia 30 listopada 2023 r. w sprawie udzielenia Pomocy 
rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

6/ w sprawie poboru podatków od osób fizycznych w drodze inkasa 

 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami na 
sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie poboru podatków od osób fizycznych w drodze inkasa. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu, Finansów, Infrastruktury 
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Gminy, Planowania na posiedzeniu w dniu 22 listopada 2024 r. Następnie otworzył dyskusję, w której 
radni nie zabrali głosu, w związku z czym stwierdził obecność 15 radnych i projekt uchwały poddał 
pod głosowanie.  
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie poboru podatków od osób fizycznych w drodze inkasa 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.11.2024 09:23 
Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminna Biblioteka Publiczna w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 
Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 
 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Jan Kotylak Za 26.11.2024 09:23 
2 Bartosz Kunecki Za 26.11.2024 09:23 
3 Stanisław Olechowski Za 26.11.2024 09:23 
4 Halina Pawlus Za 26.11.2024 09:23 
5 Anna Senko Za 26.11.2024 09:23 
6 Piotr Siwak Za 26.11.2024 09:23 
7 Sylwester Kuźmiak Za 26.11.2024 09:23 
8 Sebastian Faryniarz Za 26.11.2024 09:23 
9 Marcin Karasiński Za 26.11.2024 09:23 

10 Kamila Halikowska Za 26.11.2024 09:23 
11 Bolesław Sobański Za 26.11.2024 09:23 
12 Grzegorz Laszkiewicz Za 26.11.2024 09:23 
13 Bogusław Kamiński Za 26.11.2024 09:23 
14 Beata Raczyńska Za 26.11.2024 09:23 
15 Dawid Kowcz Za 26.11.2024 09:23 

 
Przewodniczący rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie: 15 głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr IX.59.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie poboru podatków 
od osób fizycznych w drodze inkasa  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

7/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno 

 
Przewodniczący Bartosz Kunecki poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami na sesję otrzymali 
projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno. Projekt tej 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu, Finansów, Infrastruktury Gminy, 
Planowania na posiedzeniu w dniu 22 listopada 2024 r. Następnie otworzył dyskusję, w której radni 
nie zabrali głosu, w związku z czym stwierdził obecność 15 radnych i projekt uchwały poddał pod 
głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno 
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Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.11.2024 09:24 
Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminna Biblioteka Publiczna w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 
Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 
 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Jan Kotylak Za 26.11.2024 09:24 
2 Bartosz Kunecki Za 26.11.2024 09:24 
3 Stanisław Olechowski Za 26.11.2024 09:24 
4 Halina Pawlus Za 26.11.2024 09:24 
5 Anna Senko Za 26.11.2024 09:24 
6 Piotr Siwak Za 26.11.2024 09:24 
7 Sylwester Kuźmiak Za 26.11.2024 09:24 
8 Sebastian Faryniarz Za 26.11.2024 09:24 
9 Marcin Karasiński Za 26.11.2024 09:24 

10 Kamila Halikowska Za 26.11.2024 09:24 
11 Bolesław Sobański Za 26.11.2024 09:24 
12 Grzegorz Laszkiewicz Za 26.11.2024 09:24 
13 Bogusław Kamiński Za 26.11.2024 09:24 
14 Beata Raczyńska Za 26.11.2024 09:24 
15 Dawid Kowcz Za 26.11.2024 09:24 

 
Przewodniczący rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie: 15 głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr IX.60.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

8/ w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok 
 
Przewodniczący Bartosz Kunecki poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami na sesję otrzymali 
projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok. Projekt tej uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu, Finansów, Infrastruktury Gminy, Planowania na 
posiedzeniu w dniu 22 listopada 2024 r. Następnie otworzył dyskusję, w której radni nie zabrali głosu, 
w związku z czym stwierdził obecność 15 radnych i projekt uchwały poddał pod głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.11.2024 09:25 
Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminna Biblioteka Publiczna w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 
Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 
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Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Jan Kotylak Za 26.11.2024 09:25 
2 Bartosz Kunecki Za 26.11.2024 09:25 
3 Stanisław Olechowski Za 26.11.2024 09:25 
4 Halina Pawlus Za 26.11.2024 09:25 
5 Anna Senko Za 26.11.2024 09:25 
6 Piotr Siwak Za 26.11.2024 09:25 
7 Sylwester Kuźmiak Za 26.11.2024 09:25 
8 Sebastian Faryniarz Za 26.11.2024 09:25 
9 Marcin Karasiński Za 26.11.2024 09:25 

10 Kamila Halikowska Za 26.11.2024 09:25 
11 Bolesław Sobański Za 26.11.2024 09:25 
12 Grzegorz Laszkiewicz Za 26.11.2024 09:25 
13 Bogusław Kamiński Za 26.11.2024 09:25 
14 Beata Raczyńska Za 26.11.2024 09:25 
15 Dawid Kowcz Za 26.11.2024 09:25 

 
Przewodniczący rady miny Bartosz Kunecki stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie: 15 
głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr IX.61.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie zmiany budżetu 
Gminy Zagrodno na 2024 rok  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

5. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy Zagrodno. 

 
Przewodniczący rady Bartosz Kunecki poinformował, że protokół z VIII sesji został wyłożony radnym 
do wglądu przed obradami. Zapytał czy są poprawki, uzupełnienia do tych protokołów? W związku z 
brakiem uwag zarządził głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie przyjęcia protokołu z VIII sesji Rady Gminy Zagrodno 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.11.2024 09:25 
Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminna Biblioteka Publiczna w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 
Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 
 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Jan Kotylak Za 26.11.2024 09:26 
2 Bartosz Kunecki Za 26.11.2024 09:26 
3 Stanisław Olechowski Za 26.11.2024 09:26 
4 Halina Pawlus Za 26.11.2024 09:26 
5 Anna Senko Za 26.11.2024 09:26 
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6 Piotr Siwak Za 26.11.2024 09:26 
7 Sylwester Kuźmiak Za 26.11.2024 09:26 
8 Sebastian Faryniarz Za 26.11.2024 09:26 
9 Marcin Karasiński Za 26.11.2024 09:25 

10 Kamila Halikowska Za 26.11.2024 09:26 
11 Bolesław Sobański Za 26.11.2024 09:26 
12 Grzegorz Laszkiewicz Za 26.11.2024 09:26 
13 Bogusław Kamiński Za 26.11.2024 09:26 
14 Beata Raczyńska Za 26.11.2024 09:26 
15 Dawid Kowcz Za 26.11.2024 09:26 

 
Przewodniczący stwierdził, że protokół z VIII sesji Rady Gminy Zagrodno został przyjęty jednogłośnie: 
15 głosów „za”. 
 
 

6. Sprawy różne. 

Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poprosił radnych a następnie sołtysów o zgłaszanie 
spraw różnych.  
 
Radny Marcin Karasiński poruszył temat ukazania się w dniu 7 listopada na portalu tuLegnica 

artykułu redaktora Piotra Kanikowskiego zatytułowanego „Gmina chce pozwolić na wiatraki pod 

Grodźcem”. Stwierdził, że informacje zawarte w tym artykule są nieprawdziwe i brzmią wręcz 

aferalnie.  

Wójt Piotr Janczyszyn zwrócił uwagę, że pod tym artykułem pokazało się również zdjęcie, makieta 

pokazująca, jak będą wyglądały, jak będą duże elektrownie wiatrowe, jeżeli będą w ogóle. Z jednej 

strony rysunek zamku Grodziec, z drugiej strony jest pokazany wiatrak i ten wiatrak sięga bardzo, 

bardzo wysoko ponad zamek. Jak wszyscy wiedzą, elektrownie wiatrowe jeżeli kiedykolwiek 

powstaną mają mieć wysokość maksymalną 300 m. Zamek Grodziec to jest 389 m, to tylko tyle 

wystarczy, żeby sobie zdać sprawę, że jednak gdyby nawet tak było, to ten wiatrak będzie niższy od 

zamku. Pan redaktor sprytnie ucieka później, że to będzie wysokość 540 m, ale różnica nad 

poziomem morza, to należałoby również tą różnicę poziomów przytoczyć do zamku. Natomiast jeżeli 

się taki artykuł czyta, przeciętni mieszkańcy nie zagłębiają się głębiej, nie chcą jej analizować i tak 

dalej, tylko jeżeli dostają taką prostą informację, przeczytają sobie to, to faktycznie wygląda  

to przerażająco i temu takie artykuły służą, żeby przerazić, wystraszyć mieszkańców, zniechęcić  

do ewentualnych inwestycji gminy Zagrodno. Zgodził się z radnym Marcinem, że nie jest to pierwszy 

tendencyjny artykuł, tego pana.  

Przewodniczący Bartosz Kunecki poruszył temat spotkania w którym uczestniczył z panem wójtem w 

miejscowości Wojciechów i że pokłosiem tego zebrania jest to, że projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla złoża 

piasku „Brochocin” w obrębie Brochocin został zdjęty z porządku obrad sesji. Potwierdził, że  

niestety nie jest on odwleczony na zawsze, on nas czeka i trzeba będzie do niego podejść ponownie. 

Na zebraniu zadano pytanie jak do tego doszło, że to zostało zapoczątkowane i zainicjowane, że te 

złoża zostały ujawnione?  
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Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Gminy Justyna Liszyk-Świder odpowiedziała że 

konsekwencją decyzji marszałka już dokumentującą złoże był pierwszy etap, gdzieś na przełomie 

grudnia 2022 roku, wynika to z dokumentów które udało się odnaleźć, do Gminy Zagrodno wystąpiła 

spółka, firma Górażdże Kruszywa o zatwardzenie projektu robót geologicznych i projektu 

poszukiwawczego robót geologicznych dla udokumentowania potencjalnego złoża  

i 6 grudnia 2022 roku gmina wydała pozytywną opinię akceptującą projekt robót geologicznych 

pozwalający tej spółce na odwierty. Spółka dokonała tych odwiertów, udokumentowała te złoże  

i w konsekwencji do gminy przyszła decyzja marszałka zatwierdzająca jakość tego złoża i wielkość. 

Jest to złoże w kategorii C2, jeszcze przed nami będzie kategoria C1, bo również  

16 stycznia 2024 roku wydana została pozytywna opinia dla przedłożonego projektu robót 

geologicznych na poszukiwanie złoża? Z tego już wiadomo, firma Górażdże przystąpi za chwilkę do 

odwiertu i przyjdzie do nas do urzędu gminy kolejna decyzja Urzędu Marszałkowskiego tym razem 

określająca zasób w kategorii C1.  

Wójt Piotr Janczyszyn dodał, że są to złoża strategiczne. Dzisiaj odsunęliśmy decyzję naszą w czasie. 

Na jak długo odsunęliśmy to jeszcze przeanalizujemy, na ile możemy, bo prędzej czy później taką 

uchwałę będziemy musieli podejmować. Zapytał mecenasa gdyby Gmina Zagrodno nie wydała opinii 

pozytywnej dla firmy, która złożyła ten wniosek to dla gminy temat byłby zamknięty? Czy, oni 

mogliby się odwoływać? 

Mecenas Marian Tarnowski skoro gmina wyraziła zgodę na podjęcie przez wnioskodawcę, czyli 

Górażdże pewnych działań i prac, dostała koncesję, jeżeli byśmy chcieli to w jakiś sposób 

zbojkotować, to się nam nie uda. Bo to złoże to, co pani naczelnik powiedziała, jest pan wójt 

stwierdził, że to jest strategiczne. Ewentualnie konsekwencja mogłaby być także to, gdyby odstąpili 

od zamiaru eksploatacji, to mogliby ewentualnie rozważyć kierowanie wobec gminy roszczeń  

o poniesione nakłady, bo z winy gminy do czegoś by nie doszło do eksploatacji, czyli przejęcia tego 

złoża. Ale tak jak wcześniej było mówione. Będziecie państwo ten temat mieli za chwilę, może nie  

za chwilę, ale za jakiś krótki czas ponownie przed sobą i będziecie musieli zdecydować w sprawie 

uchwały. 

Radny Jan Kotylak stwierdził, że trzeba powiedzieć wprost. Problem polega na tym, że poprzedniej 

kadencji władze gminy popełniły błąd, wydając zgodę na badania geologiczne. To co się dzieje w tej 

chwili, to są konsekwencje tamtych błędnych decyzji z poprzedniej kadencji, poprzednich władz gmin.  

Radny Grzegorz Laszkiewicz sprostował mecenasa, że firma Górażdże jeszcze nie ma koncesji  

na wydobycie. Poinformował, że powodem tego całego zamieszania jest to, że wiele rzeczy działo bez 

udziału informacji i bez konsultacji z mieszkańcami. Uważa że pierwsze decyzje zostały podjęte  

ze szkodą dla mieszkańców, bo bez ich wiedz. Na ręce pana przewodnicząco zostanie złożone pismo, 

którego adresatem jest protest pan wójt i pan przewodniczący, czyli rada. Odczytał pismo i protest 

mieszkańców. 

Radna Kamila Halikowska odniosła się do wypowiedzi radnego Grzegorza Laszkiewicza. Mieszkańcy 

Brochocina i Wojciechowa, są przeciwni powstaniu piaskowni w obrębie wsi Brochocin. Mieszkańcy 

już teraz aktywnie zbierają podpisy poparcia dla protestu i będą równie aktywnie wspierać inicjatywy 

mające na celu zatrzymanie tej inwestycji. Piaskownia, żwirownia, kopalnia odkrywkowa, 

mieszkańcom Brochocina i Wojciechowa jest niepotrzebna. Poinformowała, że mieszkańcy są zdania, 
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że ten obszar powinien być wykorzystywany przez naszych rolników. Poprosiła pana wójta i radę  

o wsparcie w tej sprawie i uszanowanie stanowiska mieszkańców.  

Radny Stanisław Olechowski przychylił się do głosu pana radnego Kotylaka. Widzicie Państwo jakie 

były działania poprzednich władz, mieszkańcy nie wiedzieli nawet radni, nie wiedzieli, co się dzieje  

w kuluarach swoich gabinetów. To co powiedział pan wójt. O przystąpieniu do sporządzenia w tym 

momencie, gdy to złoże strategiczne jest ujawnione i ono jest już pokazane to rada gminy, nie ma 

innego wyjścia. W swoim czasie musi podjąć uchwałę o przystąpieniu do sporządzenia tego planu. 

Natomiast dalszy etap, uchwalenia w konsekwencji, o tym, co mówił pan mecenas, koncesja na 

wydobycie, to już będzie jakby drugi etap i to będzie etap, na który będzie będą miały wpływ różne 

działania podjęte i podjęte działania przez mieszkańców właśnie i przez radę gminy. Na dzisiejszym 

etapie w jakim znaleźliśmy się w świetle otrzymanych dokumentów przedstawionych przez panią 

naczelnik musimy tą uchwałę podjąć. Odwleczoną w czasie, ale musimy ją podjąć. Jeżeli my nie 

podejmiemy tej uchwały to będzie na nas nałożona kara 36.000,00 zł. a i tak decyzja będzie podjęta 

za nas. 

Radny Grzegorz Laszkiewicz stwierdził, że wszystko w tym temacie zostało powiedziane.  

Ma nadzieję, że ujawnienie tego złoża, które jest wymuszone, które musimy ujawnić w swojej 

dokumentacji, złoże piasku. Jeżeli cała sprawa zostanie zakończona na etapie udokumentowania złóż 

i sprawa nie pójdzie dalej, nie zostaną wydane zgody przez urząd gminy i koncesję przez Urząd 

Marszałkowski, to wszyscy będą zadowoleni, mieszkańcy no oprócz może inwestora, który poniósł 

koszty podjęcie tej inicjatywy.  

Wójt Piotr Janczyszyn odniósł się do wypowiedzi radnej Halikowskiej, która zaapelowała o wsparcie 

dla mieszkańców Brochocina i Wojciechował zapewnił, że jeżeli takie wsparcie będzie potrzebne  

to takie wsparcie otrzymacie,  ale zawsze w granicach prawa. I to co będziemy musieli, to będziemy 

musieli zrobić, bo to co mówiliśmy o tych karach, że od kar można odwoływać, bo tu nie jest kara 

problemem, bo te 36.000,00 też mówiłem na zebraniu gmina nie takie kary płaciła i jest do dzisiaj. 

Tylko, że to nic nam tak naprawdę nie da.  

Radny Stanisław Olechowski poinformował, że również zareagował impulsywnie i był przeciwny 

temu wszystkiemu. Ale się okazuje, że my musimy przystąpić do sporządzenia planu na mocy 

ujawnionych faktów. I jak my do tego nie przystąpimy, to zapłacimy karę i marszałek za nas to zrobi. 

Radny Jan Kotylak zaapelował, żeby nie mówić przy takiej dyskusji o jakiejkolwiek karze. Tu nie 

chodzi o żadną karę. Przystąpienie, znaczy uchwalenie tego miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego jest naszym obowiązkiem, to jest obowiązek ustawowy i jeżeli będziemy nad tym 

procedować, to tylko dlatego, że musimy spełnić swój obowiązek.  

Radny Sebastian Faryniarz zwrócił się do pani naczelnik z pytaniami czy opinia była wiążąca? Czy 

gmina miała jakiekolwiek zdanie w tym kierunku? Co by było, gdybyśmy wydali negatywną opinię? 

Kto wydał tą opinię? Czy wydała to rada, czy wydał to urzędnik poprzez powiedzmy sporządzenie 

pisma, bo tak wynikało z prawa i czy mogliśmy wydać inną opinię, czy ta opinia mogła być na tym 

poziomie negatywna?  

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Gminy Justyna Liszyk-Świder odpowiedziała,  

że 6 grudnia 2022 roku zostało wydane postanowienie na podstawie 106 KPA i na podstawie artykułu 
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80 ustawy prawo geologiczne i górnicze. Czyli właściwie miejscowo wójt wydaje opinie do projektu 

robót geologicznych, to jest opinia. Opinia może być pozytywna, negatywna. Opinię wydał Wójt 

Gminy Zagrodno. Uzasadnił, że jest ona zgodna, tą opinię, wydaje się na podstawie zgodności ze 

studium, albo z miejscowym planem, uzgodnił, że jest zgodna. Wydano pozytywną opinię i w związku 

z powyższym trafiła ona do Górażdże Kruszywa oraz do Urzędu Marszałkowskiego stanowiącą wkład 

do wydania im możliwości wykonania tych odwiertów. To była taka pierwsza opinia na złoża C2.  

I druga opinia pozytywna na złoża C1 z wydana 16 stycznia 2024 roku przez Wójta Gminy Zagrodno.  

Radny Sebastian Faryniarz jeszcze raz zadał pytanie czy na etapie złożenia przez firmę Górażdże 

gmina mogła wydać negatywną opinię i nie dać im pozwolenia na badania?  

Mecenas Marian Tarnowski odpowiedział, że mogła wydać negatywną opinię. Zgodnie z 

postanowieniem, zgodnie z KPA, jeżeliby się wnioskodawca, czyli Górażdże nie zgadzały, mogłyby 

złożyć zażalenie od takiego postanowienia. Oświadczył, że nie będzie wchodził w szczegóły, bo tych 

szczegółów na ten moment dokładnie nie zna. Było to w 2022 roku podejmowane, decyzja została 

podjęta pozytywna, z pominięciem mieszkańców, natomiast gdyby była negatywna i w interesie 

mieszkańców, to również organ odwoławczy musiałby się do takiego stanowiska gminy negatywnego 

odnieść. 

Radny Piotr Siwak poprosił o ograniczenie prędkości na drodze Zagrodno-Łukaszów oraz zrobienie 

porządku na działce za świetlicą wiejską w Łukaszowie. Chodzi o wycięcie zakrzeczeń. 

Radny Marcin Karasiński zapytał kiedy w Olszanicy będzie paczkomat? 

Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, wszystkie procedury dobiegają końca i że niebawem paczkomat 

stanie w Olszanicy. 

Radny Dawid Kowcz poruszył temat dojazdu do posesji nr 6 w Zagrodnie. Mieszkance zależy żeby 

mieć bezpieczny podjazd, żeby tam samochody się nie zsunęły. Poinformował, że złoży mapki  

z lokalizacją działek drogowych gdzie istnieje potrzeba nawiezienia kamienia. 

Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że postaramy się pomóc tej pani, tym państwu, którzy tam 

mieszkają.  

Radna Kamila Halikowska zapytała na kiedy jest przewidziana naprawa ogrzewania na sali  

w Brochocinie oraz na jakim etapie jesteśmy jeżeli chodzi o oświetlenie przy 35GHI?  

Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że ogrzewanie w przyszłym tygodniu będzie to naprawione. 

Pompa zostanie naprawiona, natomiast z tą lampą jest problem. Gdyby była możliwość, ta lampa już 

by wisiała. Mamy tam problem lokalizacyjny i próbujemy go w miarę szybko rozwiązać.  

Radny Piotr Siwak odniósł się do wypowiedzi radnej z Brochocina. Temat lampy na jest naprawdę 

poważny, bo tam już przez kilka lat ją się montuje to problem jest tego typu, że tam nie ma tej 

własności działek, bo nie można postawić tej lampy i problem tam jest też z drogą, którą trzeba 

naprawić.  

Radny Bolesław Sobański zapytał czy będzie robiona jakaś kanalizacja od przystanku przy AGROTAK 

wzdłuż drogi głównej w Modlikowicach na dół, bo tam cały czas jak jest ulewa to zalewa?  
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Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że pan starosta obiecał mi, że w przyszłym roku zabezpieczy 

środki w budżecie, żeby zrobić tamten przepust i odprowadzi tą wodę należycie, tak jak to powinno 

być. Natomiast w przypadku przepustu, który pan zgłaszał poprzednio to podjąłem decyzję że w 

przyszłym roku kupimy i wstawimy tam nową rurę sześciometrową, bo w tej chwili to jest wąski 

przejazd, tam trzeba po prostu to rozwalić, dać dobrą rurę, szeroką. Zrobić to porządnie, żeby służyło 

znowu na lata.  

Radny Jan Kotylak poprosił pana wójta o żeby nie przedłużać żadnych terminów. Terminy są po  

to żeby ich przestrzegać a wydłużanie terminów uczy nieterminowości. Ludzie, którzy się nauczą 

nieterminowości a później zostają ważnymi urzędnikami spóźniają się o jeden dzień za złożeniem  

w terminie wniosku i potem setki tysięcy ludzi traci miliony, dlatego, że ktoś uznał, że pewnie termin 

zostanie wydłużony. Termin jest po to, żeby go przestrzegać. Jak ktoś nie przestrzega, trudno traci.  

Radna Halina Pawlus poprosiła o położenie lampy za posesją nr 54 i zapytała czy będzie paczkomat?  

Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że jeżeli w Uniejowicach będzie taka potrzeba i będziemy mieli 

miejsce, a z tego co wiem, to miejsce jest i firma będzie chciała tam paczkomat postawić to my się 

przychylimy do tego jak najbardziej.  

Sołtys sołectwa Jadwisin Maria Taszakowska zabrała głos w sprawie drogi w Jadwisinie, którą 

zniszczyła właśnie kopalnia odkrywkowa. Jest niebezpiecznie, bo nawieziony jest szlam, żwir, błoto, 

piasek, kamienie, wszystko mamy na tej drodze. Tam jest zakręt, lekki uskok i tam jest naprawdę 

bardzo niebezpiecznie. Droga i pobocze jest zniszczone są tam duże dziury i nie ma jak jechać na 

pobocze. Poprosiła, żeby zwrócić firmie uwagę, żeby częściej czyścili drogę. Poinformowała że tam na 

drodze miał być prawdopodobnie asfalt i porosiła o zdyscyplinowanie firmy, żeby się wzięła za to.  

I Poprosiła o zwrócenie się do powiatu o remont drogi. Zapytała, czy jest możliwość namalowania, 

pomalowania pasów przejścia dla pieszych koło przystanku. Poinformowała, że jest rodzina, gdzie 

przez podwórko im idzie droga gminna i oni już sobie ją zagospodarowali jako podwórko, zapytała czy 

mogą ją wykupić, bo ta droga się urywa tam w pole. 

Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że niech złożą wniosek, jeżeli to jest droga która, tylko do nich 

prowadzi i gdzieś tam dalej się kończy to jest taka możliwość. I jeżeli chodzi o tą drogę ze żwirowni. 

Wiem, że umowa jest podpisana na 10 lat. Rozmawiamy z właścicielami i złożył taką deklarację swego 

czasu, że postara się do końca roku tego tą drogę zrobić w asfalcie. Więc cierpliwie czekamy, ale 

myślę, że do końca roku nie uda mu się zrobić, ale gdyby tą drogę zrobił w przyszłym roku do połowy 

roku, to byłoby bardzo dobrze. Jeżeli chodzi o pasy i te inne sprawy, to droga jest powiatowa  

to zwrócimy się do powiatu, ewentualnie żeby oni te prace zrobili.  

Sołtys sołectwa Radziechów Alicja Panas zgłosiła, że na drodze w Radziechowie w stronę kolonii  

nr 30/2, trzeba zebrać po pobocze, żeby woda opadowa mogła spłynąć do rowów. Poruszyła również 

sprawę odnośnie udrożnienia rowów, między polami, które są zalewane tą wodą, która powinna 

znajdować się w rowach, chodzi o działkę nr 59.  

Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział że wystąpimy do wód polskich. Jednocześnie wójt zaapelował do 

mieszkańców, że jeżeli chcielibyście zakładać koła gospodyń wiejskich to bardzo chętnie pomoże. 

Zachęca do utworzenia takich kół gospodyń. I poinformował, że takie koło już zostało założone  

w Jadwisinie.  
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Przewodniczący Bartosz Kunecki poinformował, że na listę obecności gości, którzy chcieli by zabrać 

głos podczas sesji wpisała się pani Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Anna Bałka i pani 

Danuta Czyszczoń, pani księgowa Zespołu Szkolno-Przedszkolnego i udzielił im głosu ograniczając 

czasowo wypowiedź do 4 min. 

Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Anna Bałka-Kluwak poinformowała, że po ostatniej sesji 

było nam wszystkim pracownikom szkoły bardzo smutno. Po ostatniej sesji dostała mnóstwo 

telefonów, że nauczyciele, pracownicy nie mogą spać, bo tyle brzydkich gdzieś tam słów wylało się 

dotyczących szkoły, dlatego chciałaby to wyjaśnić i odnieść się do budżetu, który był szczegółowo 

poruszany. Odniosła się do egzaminów, poinformowała, że robiła spotkania z rodzicami 10 osób, 

które zdawały egzamin. 80% miało dostosowane wymogi i mówienie o tych słabych wynikach jest 

bardzo niemiarodajne, bo to jest tylko 10 osób. Ciężko jest powiedzieć, czy te egzaminy wypadły tak 

tragicznie, czy wypadły źle. Nie wypadły dobrze, ale te egzaminy przekładają się na wyniki uczniów.  

Księgowa Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Danuta Czyszczoń odnośnie przyznania pieniędzy pani 

skarbnik powiedziała, że dostaliśmy na oświatę 579.000,00, my dostaliśmy 417 jako szkoła, więc nie 

wiem, gdzie jest różnica. Następna, że tutaj pan radny Olechowski powiedział, że na oświatę jest 

przeznaczone 8.600.000,00 mam sprawozdanie Rb28-s, które przedstawiam jako zespół szkolno-

przedszkolny, jest plan na dzień 31 października to jest kwota 7.809.000,00 milionów, więc różnica 

jest istotna. Subwencja wynosi według sprawozdania, które jest opublikowane u państwa na stronie, 

ale niestety mam tylko sprawozdania za drugi kwartał, nie ma za trzeci kwartał opublikowany więc na 

tych sprawozdaniach bazowałam. Jest subwencja 4.484.000,00, gdzie szkoła w stosunku do planu. 

Można tutaj też porównać jeżeli jest plan 7.809.000,00 z tego subwencja jest 4.483.000,00 to nie jest 

8.600.000,00. Można też powiedzieć, porównać samą szkołę, i odjąć przedszkole. Gdzie przedszkole 

da się wyodrębnić, bo jest inny rozdział. Przedszkole plan wynosi prawie 1.310.000,00 z czego dotacja 

przedszkolna to jest ze sprawozdania Rb-27s publikowanego przez gminę wynosi 328.000,00, więc 

Państwo do przedszkola dokładacie 75%. Do szkoły 31%. Gdzie na początku jak tutaj zaczęliśmy  

i poprzednia władza mówiła, że było to w granicach 60-70%, więc niestety te cyfry już teraz zmalały  

i nie są takie. Poza tym mamy dożywianie w szkole gdzie przedtem tego nie było, mamy dożywianie, 

mamy dojazd uczniów, gdzie subwencja, z tego co ja się orientowałam na dojazd uczniów nie jest, 

więc jest to 250.000,00 prawie, bo na tyle umowę mamy podpisaną. To nie jest tak, że my po prostu 

nie wiadomo ile tutaj pochłaniamy środków. Dbamy o to, żeby jak najniższe były koszty. Możemy 

porozmawiać na temat przyszłego budżetu, co dostaliśmy. Poprzednia władza ścięła nam budżet na 

dzień dobry. Nie dostaliśmy tego, co ja zaplanowałam. W chwili obecnej dostaję założenia do 

projektu jest podobna sytuacja. Jeżeli mam założenie i mam o 800.000,00 już mniej w stosunku do 

tego, co ja przedkładam i później, jeżeli będzie się tutaj pani dyrektor zwracać o pieniądze, znowu 

będzie powiedziane, że my za dużo chcemy, że dlaczego my chcemy. 

Skarbnik Gabriela Świadkowska że ma tego świadomość ale nie jest to temat do dyskusji na 

dzisiejszej sesji. 

Księgowa Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Danuta Czyszczoń poprosiła, że jak jakieś kwoty są 

poruszane, żebyśmy mogły, jako szkoła mieć głos w tym, bo były poruszane, takie były oskarżenia, to 

były kwoty takie dawane, gdzie my tej kwoty na oczy nie widziałyśmy.  
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Skarbnik Gabriela Świadkowska zespół szkolno-przedszkolny. Dla mnie jest to całość, to jest zespół, 

w którym, panie pracujecie, którego jesteście przedstawicielkami. I tutaj zespół szkolno-przedszkolny 

od maja do uchwały 29 października uzyskał w całości dodatkowe środki w wysokości 1.353.966,10 zł.  

Księgowa Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Danuta Czyszczoń zgodziła się z tą kwotą. 

Wójt Piotr Janczyszyn odniósł się do tego, co pani dyrektor powiedziała na temat nauczycieli, 

nieprzespanych nocy w związku z wypowiedziami, które padły na poprzedniej sesji i zapytał panią 

dyrektor co takiego zostało powiedziane na tej sesji, że nauczyciele czy pracownicy mieli spędzony 

sen z powiek?  

Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Anna Bałka-Kluwak odpowiedziala, że nauczyciele 

odebrali słowa, które padły na sesji jako takie trochę oskarżenie, że chyba no, są złymi nauczycielami i 

że działania, które prowadzimy w szkole, no nie prowadzą do sukcesu i chyba jest to trochę wynikiem 

osób, które tam pracują, a nie jest to tak do końca, bo, no bo wszyscy się starają bardzo mocno i 

mówię, i pewne rzeczy, no niestety nie przekładają się na wyniki, bo tak jak mówiłam wynik jest 

bardzo małomiarodajny, bo zdawało tylko 10 osób. Powiedziała, że słowa, które padły, że jestem 

zamknięta na współpracę, że nie chce rozmawiać, no to też nie do końca chyba są właściwe i one 

mnie trochę zabolały, bo z niektórymi, tak jak mówiłam już miałam styczność, współpracowałam i 

nigdy moje drzwi nie były zamknięte.  

Wójt Piotr Janczyszyn zwrócił się do pani dyrektor, że nikt z nas nie wypowiedział się negatywnie i 

wręcz przeciwnie na komisji, w której pani uczestniczyła, powiedziała pani, że mamy wspaniałą kadrę, 

nauczycieli, pedagogów i ja to osobiście potwierdziłem. Powiedziałem, że w żaden sposób nie 

podważam tego i tego samego Jestem zdania. Natomiast proszę, naprawdę proszę wziąć 

odpowiedzialność za słowa, które padły z pani ust, jeżeli pani chce ta, to mogę otworzyć, niech ludzie 

mieszkańców słyszą, ale nie chce. Nie wiem, czy jest pani pewna, że pani chce, żebyśmy to otworzyli. 

To, co zostało powiedziane. W pewnym wieku trzeba brać odpowiedzialność za swoje słowa. Pani jest 

dyrektorem szkoły i powinna pani ważyć to, co pani mówi. Ja wiem, że są napływy emocji, czasami 

coś człowiekowi się wymsknie. Dzisiaj liczyłem, że pani obecność tutaj jest spowodowana z tym, że 

chce pani jednak przeprosić za to, co pani powiedziała, a nie wmawiać nam mi, wójtowi, radnym, że 

to myśmy coś powiedzieli. Nie myśmy na sesji dokładnie odnieśli się do tego, co zostało powiedziane 

przez panią na komisji budżetu i oświaty. I wtedy zareagowałem ja stanowczo, zareagował 

przewodniczący komisji i pozostali radni. Proponuję, żeby uciąć ten temat. A co do pani, współpracy, 

no, z całym szacunkiem, pani wychodzi ode mnie z biura. Mówi pani, że pani jest otwarta, chce pani 

współpracować, nie chce pani żadnych konfliktów i tak dalej, a za chwilę do mnie trafiają pisma na 

sekretariat od pani, pouczające. Nie chcę się odnosić już do tego, że nawet kilku odpowiedzi do dnia 

dzisiejszego nie otrzymałem od pani. Zasłania się pani przepisami i różnymi rzeczami, żeby tylko nie 

udzielać mi odpowiedzi. To jest uważa pani dobra współpraca? To są otwarte drzwi do pani? Pani 

dyrektor niech pani mi spojrzy w oczy i niech pani powie czy to jest ta dobra współpraca?  

Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Anna Bałka-Kluwak odpowiedziała że, jeżeli dostaje 

pismo, to na nie odpowiada. 

Wójt Piotr Janczyszyn powiedział pani dyrektor, że pozwoli sobie dzisiaj również do pani wysłać 

pismo. 
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Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Anna Bałka-Kluwak powiedziala że ta współpraca chyba 

nie jest dobra, skoro pan ją tak ocenia. Ja też mam tutaj różne obiekcje. Chciałam powiedzieć,  

że jestem bardzo otwarta i tak jak od początku mówiłam ja nie mam problemu z rozmową.  

Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Anna Bałka-Kluwak chciałam tylko powiedzieć,  

że powiedziałam, że bardzo dużo pracy mają nauczyciele, że bardzo dużo mają pedagodzy,  

bo środowisko jest trudne i dlatego nauczyciele mają dużo pracy. Takie słowa padły z moich ust. 

Radny Stanisław Olechowski: obie panie zaprosiłem na komisję budżetu, żeby wyjaśnić sprawy 

finansowe. Sprytnie pani manipuluje informacją, bo pani przekazuje informacje taką, że plan był taki, 

plan był taki. My wiemy, jaki plan był. Tylko że wykonanie budżetu szkoły, na które dodała rada gminy 

do wszystkich waszych wydatków w danym roku budżetowym, to jest po naszej stronie i wykonanie 

jaki jest na ten dzień, na dzień dzisiejszy to nie jest tam 6,5 milionach jak pani mówi, bo plan był taki, 

tylko jest 8.618.707,56 zł. Pani mówi absolutnie to niech pani zajrzy sobie do tego dokumentu, który 

dzisiaj myśmy uchwalali niech pani sobie zajrzy. Jeszcze raz powtórzę to, co powiedziałem na komisji 

budżetu. Pani skarbnik, bardzo panią proszę, po raz kolejny, aby wysyłać wyciągi z uchwały 

budżetowej dotyczącej wydatków na oświatę, żeby te panie wiedziały, jakie mają pieniądze i czym 

dysponują. Bo może się okazać, że nie wiedzą że mają takie pieniądze. Kwoty jakie zostały dodane w 

tym roku to jest tak: 572.000,00 26 maja, 364.000,00 to był sierpień i 417.000,00 o której pani 

skarbnik mówiła właśnie na ostatniej sesji. To dzięki panu wójtowi te środki dodajemy do oświaty, bo 

ja bym wam nie dodał. Powiem pani więcej jesteśmy na drugim miejscu względem finansowania 

oświaty od końca w województwie dolnośląskim.  

Księgowa Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Danuta Czyszczoń 8.600.000,00 jak najbardziej w 

oświacie gmina posiada. Ale 7.800.000,00 jest do dysponowania przez zespół szkolno-przedszkolny. 

Pozostała kwota jest w gminie. I gmina jeszcze płaci między innymi za dowóz uczniów 

niepełnosprawnych. Jaka to jest kwota? Około 300.000,00 gdzie my zabezpieczamy dla 200 uczniów i 

jest to kwota 250.000,00. Gmina dla ilu dzieci? 10 dzieci kosztuje Pan radny mówił, 300.000,00? 

Gmina płaci za pobyt dzieci w innych przedszkolach 192.000,00, to jest za pobyt przedszkolaków, 

innych przedszkolach i to nie jest zależne tutaj ani ode mnie, ani pani dyrektor. Na przedszkolaków 

nie ma subwencji, nie ma też na dowóz uczniów niepełnosprawnych. Nie, ma tego, to jest zadanie 

własne gminy.  

Wójt Piotr Janczyszyn na tym dyskusja się nie skończy, to zapewniam panią. Pewnie byłoby wygodne 

to dla Państwa, żeby dyskusja się skończyła, żebyśmy zatwierdzali to co nam przedstawiacie. 

Poruszyła pani koszty dojazdu i do żywienia i obiecuję, że też się nad tym pochylimy. Mówiła pani, że 

panie wójcie da się wyodrębnić koszty, oczywiście, że się da, ja wiem, że się da. A gdzie jest 

zatrudniony w przedszkolu dyrektor może mi pani powiedzieć, kto jest dyrektorem przedszkola?  

Księgowa Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Danuta Czyszczoń nie ma, jest jeden. 

Wójt Piotr Janczyszyn a kto jest księgowym przedszkola?  

Księgowa Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Danuta Czyszczoń jest zespół szkolno-przedszkolny. 

Wójt Piotr Janczyszyn jeżeli rozmawiamy o zespole szkolno-przedszkolnym, to proszę nie mówić, że 

jest przedszkole i szkoła, tylko jest zespół szkolno-przedszkolny. Odpowiedziała pani sobie na to 

pytanie, czy wyodrębniamy, czy nie wyodrębniamy. Kadry prowadzi ktoś w przedszkolu czy nie? To są 
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koszty zespołu szkolno-przedszkolnego, czy przedszkola? Poruszyła pani jeszcze temat 

przyszłorocznego budżetu. Pani księgowa, budżet jeszcze nie poszedł do regionalnej izby, pani już 

mówi, że myśmy wam zmniejszyli środki w tym budżecie, bo od razu odnosząc się do tego, co zostało 

zrobione w ubiegłym roku, a kiedy zaczęła pani się domagać środków w tym roku, kiedy domagała się 

pani środków tych, które wam brakuje, które zostały wam odcięte? Bo na moją wiedzę to pierwsze 

pismo, ze szkoły trafiło do urzędu gminy w kwietniu 28. A co się działo do tego czasu? Dlaczego pani 

nie podejmowała działań? Jakie były pisma do obecnej władzy o to, że wam środków brakuje? Co 

nagle wam wtedy wszystko pasowało i było OK, a dzisiaj pani mi mówi, że już pani obcięliśmy je. 

Księgowa Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Danuta Czyszczoń czekaliśmy na zwiększenie środków 

odnośnie podwyżek nauczycieli.  

Wójt Piotr Janczyszyn do 28 kwietnia? 

Księgowa Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Danuta Czyszczoń ale przecież te podwyżki były późno. 

Wyliczane były dopiero z podwyżkami nauczycieli, żeby były to realne kwoty. 

Wójt Piotr Janczyszyn ja mówię o tym, że dzisiaj pani już podnosi temat, że zostały obcięte środki dla 

szkoły, mamy tego świadomość tak, jeżeli tych środków będzie brakowało, to też mam świadomość 

tego, że będziemy musieli tych środków poszukać i wam dołożyć. Tylko ja mówię o tym, że to zadziało 

się już dzisiaj. Już dzisiaj padły słowa, że jest obcięte, a jeżeli mówimy o tym budżecie, który jeszcze 

realizujecie. To pani dyrektor podjęła działania 28 kwietnia, o tym mówię, że tutaj jakoś nic się nie 

działo, a tu już podnosicie głos, już grają larum, bo już obcięto zostało tyle i tyle. I tylko tyle.  

 

 

7. Zamknięcie IX sesji Rady Gminy Zagrodno. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki zamknął IX sesję 

Rady Gminy Zagrodno. 
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